
关于邀请参加2010年中华环保民间组织可持续发展年会的通知

“中华环保民间组织可持续发展年会”（以下简称年会）从2006年开始举办，已经连续举办四届。历届年会得到了全国人大、全国政协、国家环境保护部、民政部、外交部、商务部等多个部委的支持，国内外环保民间组织广泛参与，媒体给予了积极的报道。四届年会就如何发挥民间组织的优势、凝聚民众力量参与环保、节能减排促进低碳经济、实现可持续发展等议题进行了深入的研讨，对促进我国环保民间组织的健康发展起到了积极的引导作用。

2010年中华环保民间组织可持续发展年会将于11月12日—13日（星期五、星期六）在浙江大学城市学院举行。本届年会的主题为“低碳城市 公众责任”，旨在致力于实施哥本哈根联合国气候大会的目标，促进我国民间环保组织之间、民间环保组织与政府以及国内民间环保组织与国际环保组织之间在节能减排、减缓气候变化、建设低碳城市、构建生态文明等方面的交流与合作，共同为应对和减缓气候变化、构建和谐社会做出努力和贡献。

为加强中外环保交流与合作，使各国人士通过这个平台，进一步深入认识和了解我国的环境保护现状及中国环保民间组织的发展，我会诚请国际机构代表、外籍专家、学者和企业与社会各界热心环保人士参加会议。

附件1.英文会议通知

联 系 人：李蕾（女士） 王宇明(女士)


电    话：010-51266665转221/220             

传    真：51230006

手    机：13811910990；13621126927
邮    件：montarylilei@gmail.com ，wym966@hotmail.com 
二○一○年十月十四日           二○一○年十月十四日

Notice 
The 2010 Annual Meeting of Chinese Environmental Civil Society Organizations (ECSOs) on Sustainable Development will be held on November 12-13, 2010, Zhejiang University City College, China. (Venue: Huzhou Street No.51, Gongshu District, Hangzhou City, Zhejiang Province).
The Annual Meeting is the highest nation-wide gathering of the Chinese ECSOs, which will be sponsored by All China Environment Federation (ACEF), Hangzhou People's Government and Zhejiang Universtiy, and supported by the Ministry of Environmental Federation (MEP) and United Nations Environment Programme (UNEP), co-organized by Hangzhou Environmental Protection Bureau, City College of Zhejiang University, Huadong Workstation of ACEF, SEE Foundation, International Fund For China 's Environment and Friends of Nature. More than 500 representatives from ECSOs and 50 media will participate in the meeting. 

The theme of the Annual Meeting is “low-carbon city and the public's responsibilities". Its purpose is to promote mutual understanding and strengthen cooperation among the ECSOs, and to discuss the role and activities of ECSOs in environmental protection,especially climate change. 

Representatives from the influential Chinese ECSOs will attend the meeting and make speeches and presentations. High-level officials from the State Council, National People’s Congress (NPC), Chinese People’s Political Consultative Conference (CPPCC), the Ministry of Environmental Protection (MEP), representatives from international organizations, foreign embassies, media and so on will also participate.

The Organizing Committee is welcome your participation in the meeting. It would be very appreciated if you could send me Registration Form as early as possible, but not later than November 1, 2010. The meeting will be conducted in Chinese and volunteers' interpretation service will be provided if needed. 

Annex 1.
Registration Form
	Name
	Gender
	Name of Organization
	Position
	Remarks

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	Tel.
	
	Fax.
	

	E-mail:


	

	Address:


	Zip code:


	Notes：

1. Please fill in the Registration Form and send to Ms. Li Lei or Ms. Wang Yuming before November 1, 2010.

2.  Contact Information: 

Ms. Li Lei (138 1191 0990); Ms. Wang Yuming (13621126927)

Tel: +86-10-5123 0007,  86-10-5126 6665  ext  221/220 

Fax: +86-10-5123 0006 

E-mail: montarylilei@gmail.com ，wym966@hotmail.com 
Address: 6th  floor Huabiao Building, East Qingniangou Road, Hepingli Chaoyang District Beijing, 10013, P.R. China

3.  Venue: Zhejiang University City College (Huzhou Street No.51, Gongshu District, Hangzhou City, Zhejiang Province, China P. R. )

   地点：浙江大学城市学院 (浙江省杭州市拱墅区湖州街51号)


Annex 2： 

Provisional Agenda
	November 12,2010 (9:00-11:30)


	Thematic Summit


Organizer: All China Environment Federation

Theme: Low-carbon City and the Public's Responsibilities

	November 12, 2010 (13:30-16:30)

Break-out Session 

Organizer: SEE Foundation 

Theme:Outlook and Dialogue in the Field of Environmental Civil Society Organizations 
	November 12,2010 (13:30-16:30)

Break-out Session 

Organizer: Zhehua Group
Theme:Environmental Enterprises' Corporate Society Responsibilities (CSR)

	November 13,2010 (9:00-11:30)

Break-out Session 

Organizer:  SEE Foundation 

Theme: Outlook and Dialogue among Environmental Civil Society Organizations
	November 13,2010 (9:00-11:30)

Parallel Break-out Session
Organizer: International Fund For China 's Environment

Theme: Chinese ECSOs' Action to Address Climate Change



	November 13,2010 (9:00-11:30)

Parallel Break-out Session 
Organizer: Friends of Nature

Theme: Low-carbon City and Wastes Reduction
	November 13,2010 (9:00-11:30)

Break-out Session 
Organizer:All China Environment Federation

Theme: ECSOs' alliance in the Field of Tobacco Control



